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Närvarande: 

Ordförande  Nils Duwähl (DHR) 

Vice ordförande  Ulla Elfving Ekström (HSO/IFS) 

 

Ledamöter  Carl-Ejnar Blesser (HSO/RSMH) 

   Elisabeth Abad-Ohlsson (HSO/NHR)  

   Ulrika Pohl Andersson (HSO/FUB) 

    

 

Förhinder hade anmälts av Gunnar Sandström (SRF) och Cecilia Murray Kalderén 

(HSO/FA).  

 

Närvarande tjänstemän: Fredrik Jurdell, Anders Fall, Kerstin Fälldin och Lisbeth 

Westerlund.   

 

 

§ 1 

Sammanträdets öppnande 

 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla 

välkomna. 

 

 

§ 2 

Val av protokolljusterare 

 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) och vice ordföranden Ulla Elfving Ekström 

(HSO/IFS) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 
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§ 3 

Anmälan av protokolljustering 

 

Anmäldes att protokoll från sammanträdet den 14 februari 2011 hade justerats den 

15 februari 2011. 

 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna remisser och uppdrag m.m.  

 

Inkomna handlingar till socialnämnden och arbetsmarknadsnämnden under perio-

den 2011-02-03 – 2011-03-07 anmäldes. 

 

 

§ 5 

Anmälan av protokoll från Kommunstyrelsens handikappråd 

 

Anmäldes att protokoll från sammanträdet den 31 januari 2011 hade justerats den 

4 februari 2011.  

 

 

§ 6 

Rapport från arbetsmarknadsnämndens sammanträde 2011-02-15 

 

Fredrik Jurdell informerade om arbetsmarknadsnämndens behandling av de 

ärenden som var aktuella vid rådets sammanträden 2011-02-14. 

 

 

§ 7 

Rapport från socialnämndens sammanträde 2011-02-17 

 

Fredrik Jurdell informerade om socialnämndens behandling av de ärenden som  

var aktuella vid rådets sammanträden 2011-02-17. 

 

 

§ 8 

Ärenden till arbetsmarknadsnämndens sammanträde 2011-03-22 

 

1. Föredragningslista 

 

Noterades att rådet tagit del av föredragningslistan. 

 

2. Månadsrapport för februari 2011 

Dnr 1.2-0001/2011 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor.  
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Noterades att rådet tagit del av förvaltningens rapport. 

 

3. Vuxenutbildning och sfi i Västerort 

Dnr 5.0-0034/2011 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor.  

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut. 

 

 Handikapprådet lämnade följande yttrande: 

 

Rådet anser att det är angeläget att de nya lokalerna är tillgängliga för alla. 

 

4. Beslut med anledning av förvaltningsrättens dom i upphandling av  

sfi för döva invandrare påbörjad 2010 

Dnr1.4-0044/2011 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut.  

 

5. Beslut om förlängning av avtalet med Utbildningsborgen AB avseende 

alternativ sfi 

Dnr 5.0-0047/2011 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut.  

 

 

§ 9 

Ärenden till socialnämndens sammanträde 2011-03-24 

 

1. Föredragningslista 

 

Noterades att rådet tagit del av föredragningslistan. 

 

2. Månadsrapport för februari 2011 

Dnr 1.2-0613/2010 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor.  

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens rapport. 
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3. Utbildningsplan 2011 för personal inom verksamhetsområde funktionsned-

sättning 

Dnr 3.3-0083/2011  

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut. 

 

 Handikapprådet lämnade följande yttrande: 

 

 Rådet anser att en personalgrupp som glöms bort i utbildningssammanhang 

är personliga assistenter. 

 

4. Förslag till reviderade riktlinjer för familjevård av barn och ungdomar 

Dnr 3.1-0046/2011 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut. 

 

 Handikapprådet föreslår följande tillägg i förslaget till riktlinjer: 

 

 Sid. 5 Riktlinjerna ”Insatser enligt LSS och bistånd enligt SoL för barn, 

ungdomar och vuxna med funktionsnedsättningar” föreslås läggas till upp-

räkningen av riktlinjer som gäller i Stockholms stad. 

 

 Sid. 7 Ett nytt stycke föreslås läggas till under huvudrubriken ”Barnets rätt” 

med rubriken ”FN:s konvention om mänskliga rättigheter, artikel 7 om barns 

rättigheter”. 

 

 Sid. 12 Första meningen under rubriken ”Individuell plan enligt LSS” före-

slås få följande lydelse, tillägg kursiverat: I grunden har familjehem enligt 

LSS samma innebörd som i SoL och förbehålls barn och unga t o m avslutad 

gymnasie(sär)skola vilket innebär att den unge kan vara över 18 år. 

 

 Sid. 21 Sista stycket under rubriken ”Att vara familjehem” föreslås få föl-

jande lydelse, tillägg kursiverat: För barn som tillhör LSS personkrets kan 

såväl barn som familjehemmet ha rätt till olika typer av stöd genom habili-

teringscentret i det landsting där familjehemmet finns. 

 

 Sid. 25 Ett nytt stycke föreslås läggas till under rubriken ”Behov till följd av 

funktionshinder” med rubriken ”Barnhabilitering”. 

 

5. Slutrapport till Länsstyrelsen i Stockholms län 

Projekt inom Schizofreniförbundet 

Dnr 1.7-0102/2011 
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Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens rapport. 

 

6. Barnen som samhället svek – åtgärder med anledning av övergrepp och all-

varliga försummelser i samhällsvården 

Svar på remiss av SOU 2011:9 

Dnr 1.6-0103/2011 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor. 

 

Handikapprådet lämnade följande yttrande: 

 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens synpunkter och förslag. Vi vill dock 

betona det ökade ansvaret för kommunerna och utgår från att ekonomiska 

resurser kommer att finnas för att tillgodose det ökade kravet på bemanning 

och kompetens. 

 

7. Rapportering av ej verkställda beslut enligt Lagen om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS) samt Socialtjänstlagen (SoL), kvartal 3 och 4 

år 2010 

Dnr 1.3-0111/2011 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på 

rådets frågor 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens rapport. 

 

 

§ 10 

Övriga frågor 

 

1. Information om Gamlebo 

 

Anders Fall, socialtjänstavdelningen, gav en utförlig information om den genom-

förda upphandlingen av Gamlebo. Bl. a. informerades om att Gamlebo kommer att 

drivas på entreprenad av Attendo Individ och Familj från den 1 maj 2011.  

 

2. Överförmyndarnämnden – ny verksamhet för handikapprådet 

 

Kerstin Fälldin, enhetschef från överförmyndarnämnden, informerade om verksamheten, 

bl.a. informerade hon om att huvuduppdraget är tillsyn och man har ca 11 000 pågående 

ärenden. 

 

Handikapprådet beslutade att ha ett förmöte till sammanträdet den 16 maj med överför-

myndarnämndens verksamhet som särskilt tema. Förmötet och sammanträdet den 16 maj 

ska förläggas till överförmyndarnämndens lokaler på Hantverkargatan 3. 
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3. Ordföranden Nils Duwähl (DHR) tog åter upp frågan om kommande problem med 

trygghetslarmen då de i nuvarande form kommer att upphöra inom ett par år. Fredrik  

Jurdell har ännu inget svar på frågan hur staden kommer att hantera detta men återkom-

mer med svar. 

 

4. Vice ordföranden Ulla Elfving Ekström (HSO/IFS) frågade om den framtida plane-

ringen av verksamheten med personliga ombud. Fredrik Jurdell svarade att den upphand-

ling socialförvaltningen gjort på uppdrag av stadsdelsförvaltningarna inte kommer att 

göras om då stadsdelsförvaltningarna inte längre vill att den ska upphandlas. Socialför-

valtningen kommer att följa stadsdelsförvaltningarnas arbete inom området men att an-

svaret för verksamheten är stadsdelsnämndernas. 

 

 

§ 11 

Sammanträdet avslutas  

 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) avslutade sammanträdet.  


